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Αθήνα, 6  Μαΐου 2022  

 ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, Παναγιώτη Θεοδωρικάκο. 

 

ΘΕΜΑ: «Παρανόμως ανοιχτά καταστήματα την Κυριακή του Πάσχα» 

 

 

Την Κυριακή του Πάσχα, 24/3/2022, κάτοικος του κέντρου της Αθήνας, του οποίου τα στοιχεία είναι στη 

διάθεση του κυρίου Υπουργού, κατέγραψε και ανέφερε στο ΑΤ Αγίου Παντελεήμονα 102 καταστήματα, 

μεταξύ των οδών Αγίου Μελετίου, Ιουλιανού, Αχαρνών και Πατησίων, που ήταν παρανόμως ανοιχτά παρά 

την γενική αργία. Δεν υπήρξε, εντούτοις, η παραμικρή ενέργεια από την πλευρά της Ελληνικής Αστυνομίας, 

ούτε ως προς την βεβαίωση των παραβάσεων, ούτε ως προς την επιβολή του νόμου. 

 

Για την καλύτερη ενημέρωση της πολιτικής ηγεσίας του αρμοδίου Υπουργείου, η υποβολή της αναφοράς των 

εν λόγω ανοιχτών καταστημάτων από τον πολίτη στην αστυνομία κατετέθη και ως κοινοβουλευτική αναφορά 

από τον υπογράφοντα την παρούσα ερώτηση βουλευτή. 

 

Βάσει των παραπάνω, ερωτάται ο κος Υπουργός: 

 

- Για ποιον λόγο η αστυνομία δεν έκανε αυτό που ορίζει ο νόμος, δηλαδή δεν έλεγξε, δεν προχώρησε σε 

συστάσεις και δεν επέβαλε τη νομιμότητα στα καταστήματα, τα οποία ο πολίτης ανέφερε ως παρανόμως 

ανοικτά; 
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- Για ποιον λόγο την Κυριακή του Πάσχα στην Αθήνα τα καταστήματα των οποίων οι ιδιοκτήτες είναι 

Έλληνες πολίτες έμειναν κατά κανόνα κλειστά, ενώ πολλά των οποίων οι ιδιοκτήτες είναι αλλοδαποί - και ως 

επί το πλείστον μουσουλμάνοι  λάθρα εισελθόντες στην χώρα - άνοιξαν και λειτούργησαν ανενόχλητα; 

 

- Για ποιον λόγο τα καταστήματα του κέντρου της Αθήνας, των οποίων ιδιοκτήτες είναι αλλόφυλοι και ως 

επί το πλείστον μουσουλμάνοι λάθρα εισελθόντες στην χώρα, παραμένουν συστηματικά και διαχρονικά εκτός 

ελέγχων της Ελληνικής Αστυνομίας; 

 

- Έχουν οι Έλληνες πολίτες και οι νομοταγείς μετανάστες λιγότερα ή μικρότερης αξίας δικαιώματα από 

εκείνα των μουσουλμάνων λάθρα εισελθόντων στην χώρα, σε επίπεδο ατομικό, αλλά και σε επίπεδο 

κοινότητας; 

 

- Αντιλαμβάνεται ο κος Υπουργός την αργία του Πάσχα ως ιδιαίτερα σημαντική για τους Έλληνες σε 

πολιτισμικό και ταυτοτικό επίπεδο; Αν ναι, γιατί δεν την προστάτευσε; 
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